
PROTOKOLL 

Årsmöte 2024-03-23  

Västervalls Ekonomiska Förening 

 
Fört vid mötet med fritidsområdet Västervalls medlemmar 

lördagen den 23 Mars 2023, Klockan 13.00 på dansbanan 

Västervall Halmstad.  

 

Närvarande:  78 röstberättigade stugor (ca 140 personer).  
 

Mötets öppnande: 

Ordförande Ulf Carlsson hälsar alla välkomna till årsmötet 2024.  

 

Tyst minut hålls för avlidna medlemmar.  

 

Fastställande av årsmötets dagordning: 

Mötet godkänner årsmötets förslag till dagordning. 

 

Val av årsmötets ordförande att leda dagens förhandlingar: 

Mötet valde sittande, Ulf Carlsson. 

 

Val av årsmötets sekreterare: 

Mötet valde sittande, Henrietta Roolf Rehn.  

 

Fastställande av röstlängd: 

Mötet fastställde röstlängden.  

 

Val av 2 justeringsmän, tillika rösträknare: 

Mötet valde Krister Karlsson och Anders Hult till att justera 

dagens protokoll samt att vara rösträknare.  

 

Fråga om kallelse till årsmötet har skett i behörig ordning: 

På fråga om mötet var utlyst i behörig ordning, svarades JA. 

Kallelse tillsammans med verksamhetsberättelse, dagordning, 

budgetförslag och årsredovisning samt revisionsberättelse hade 

skickats ut per e-mail till de stugägare som har uppgivit en e-

mailadress och per brev till övriga medlemmar.  

 

Godkännande av styrelsens verksamhetsberättelse för 2023: 

Medlemmarna har fått den i utskicket tillsammans med kallelsen. 

Mötet fastställde verksamhetsberättelsen för 2023. 

 



Godkännande av revisionsberättelsen för 2023: 

Medlemmarna har fått den i utskicket tillsammans med kallelsen. 

Mötet godkände revisionsberättelsen.   

 

Beslut om fastställande av resultat- och balansräkning: 

Mötet fastställde resultat- och balansräkningen. Marcus går 

igenom lite kring ekonomin. Vi har god ekonomi som kan 

investeras i föreningens intressen och förbättringar.  

 

Beslut om dispositioner beträffande föreningens vinst: 

Mötet godkänner föreningens vinst på 38 915 kr.  

 

Fråga om beviljad ansvarsfrihet för styrelsen för 

verksamhetsåret 2024: 

Mötet gav styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2024. 

 

Beslut om budget och fastställande av årsavgift för 2024: 

Budgeten fanns att läsa i utskicket, som gjordes inför årsmötet. 

Mötet godkände budgeten samt årsavgift på 7600 inklusive 

arbetsdagen.  

 

Beslut om en samlad ersättning till samtliga ledamöter, som 

därefter fördelas av styrelsen: 

Mötet godkänner ersättning.  

 

Val av föreningens ordförande på 2 år: Förslag: Ulf Carlsson 

stugan 50 som mötet godkänner.  

Val av sekreterare på 2 år: Förslag: Henrietta Roolf Rehn  

stuga 2 som mötet godkänner.  

Val av styrelseledamot på 2 år: Förslag: Mikael Magnusson 

stuga 40 som mötet godkänner. 

Val av styrelsesuppleant på 2 år: Förslag: Anette Johansson 

stuga 36 som mötet godkänner.  

Val av valberedning på 2 år: Förslag: Monika Karlsson  

stuga 149 som mötet godkänner.  

 

Inkomna motioner från medlemmarna: 

Fem motion är inkommen, se bilagor. 

1. Pentry till dansbanan:  

Mötet röstar NEJ på denna motion. 

2. Utökad belysning p-plats till vänster om B-grinden:  

Mötet röstar JA på denna motion.  

 



3. Vedeldad badtunna: 

Mötet röstar NEJ på denna motion. 

4. Utbyte av belysning på hela området:  

Röstas tillsammans med motion 2. Mötet röstar JA på dessa 

motioner.  

5. Belysning vid grind A:  

Mötet röstar JA på denna motion.  

 

Fastställande av tidpunkt för årsmöte nästa år: 

Förslag: Lördagen den 22 mars 2025, kl. 14:00. 

Mötet fastställer datum och tid för årsmöte 2025 kl. 14:00.  

 

Övriga frågor. 

• Invasiva växter, fråga om vi har fått några besked kring 

detta. Styrelsen har inte fått några svar trots påpekande till 

kommunen. Styrelsen ser över vilka områden vi ansvarar 

för och vilka områden kommunen ansvarar för.  

• Tänk på att det är 10 km inom området! Vi har också våra 

parkeringsplatser så ingen parkering på andra ställen.  

• Hjärtstartaren, rummet är öppet så alla når den. Det är vi på 

Västervall som äger/sköter denna.  

• Vi behöver sköta grönområdena bättre än förra året, gödsla 

och hålla efter detta.  

• Fotbollsplanen, kaninerna har grävt många hål. Vi tar med 

detta på arbetsdagen.  

• Sopsortering, kostnadsförslag från kommunen, vi har fått 

ett förslag på själva kärlen men inte övrigt.  

• En elcentral utanför A-grinden, ska denna flyttas? HEM är 

inte intresserad av att flytta den.  

• Bilar som parkerar utanför staketet, tänk på att parkera lite 

längre bort då man skymmer sikten för de som ska köra ut. 

Vi får stå på Stålrörs parkeringar under sommarsemestern. 

Styrelsen kollar med Stålrör så detta gäller fortfarande.  

• Laddstolpar inom området? Inte aktuellt i dagsläget. Andra 

områden har haft utomstående som placerat ut dessa.  

• Årsavgift, parkeringsplatsen 400 kr, åretruntboende är 1000 

kr. Mycket vatten på vintern på en del parkeringar. Vi ska 

gräva ny dagvattenledning så förhoppningsvis ska detta bli 

bättre. Parkeringen kommer grävas upp så man tänker på 

att parkera på annan plats inom de närmaste veckorna. De 

gräver område för område. Information kommer skrivas på 

hemsidan kring detta.  



• Årsavgiften kommer i år att komma på faktura, via mail.  

• Arbetsdagar, bekräftelse kommer automatiskt.  

 

Årsmötets avslutning. 

Ordförande förklarade mötet avslutat.  

 

Vid protokollet:    Justeras: 

 

 
 
-------------------------------------   -------------------------------------- 

Henrietta Roolf Rehn   Ulf Carlsson 

 

Justeras:    Justeras: 

 

 

--------------------   --------------------------- 

Krister Karlsson    Anders Hult 


